
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 9
Nedvězí

Č. 5 / 2025 05. 05. 2025 / 18:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Ing. et Ing. Tomčan Viliam, Baláš Josef, Blaha Jan, Kikal Jan, Obšilová Věra, Bulvová Eva,
Živná (Fišerová) Ivana, Ovečková Alena, Černohouz Luboš

Omluveni: Voráč Jan

Hosté: zástupce MPO p. Dostál

Z celkového počtu 11 členů se zúčastnilo 9, komise na svém jednání byla usnášeníschopná.

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

Usnesení:
Program přijat

Komise souhlasí
Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

1.1 Vyhodnocení akce čarodějice 2025

1.2 Info o čerpání rozpočtu

1.3 Informace z výrobního výboru cyklostezky

1.4 Koše na psí exkrementy

1.5 Dokončení trojúhelníku

1.6 Různé

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

2.1 Vystoupení zástupce MPO p. Dostála
Zástupce MPO infirmoval o dalším vandalském činu - pokusu o pokácení borovice v Nemilanech. Strom o
obvodu kmene 140 cm je situován opět u cyklostezky. Komise tímto vyzývá občany aby ihned při zaznamenání
poškození dalšího stromu volali linku 156.
Pan Dostál také informoval o vzrůstajícím počtu kyberpodvodů. Vyzýváme občany ke zvýšené obezřetnosti při
jakémkoloiv náznaku neobvyklého jednání po telefonu či v on line prostředí. Není neobvyklé, že se druhá strana
vydává za příslušníka Policie nebo zaměstnance banky. Scénář bývá podobný - informují o potřebě ochránit
prostředky. Nabízí řešení ochrany formou urychleného výběru peněz a jejich vložení např. do bitcoinmatu. Ani
Policie ani banka nevyužívá při svých jednáních osobní údaje ani neposílá úřední záznamy s fotografií. Stejně
tak neposílá fotografii služebního průkazu policisty. Pokud takového jednání zaznamenáte, volejte ihned 158
nebo se nezávisle obracejte na svůj vlastní kontakt v bance.
Komise využila možnosti připomenutí blízké sezóny sběru jahod a žádá MPO o důslednou kontrolu správnosti
parkování vozidel v období samosběru v přilehlých částech Nedvězí.

3 Vystoupení hostů



4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu

Dopravní značení v ulici Peckova - Předáno
Ořez větví lípy u kaple v Nedvězí - V realizaci

 

5 Projednávané záležitosti

5.1 Zhodnocení akce čarodějnice
Dne 30. dubna se uskutečnila další oblíbená akce - pálení čarodějnic. Jsme rádi, že množství zájemců o tyto
akce stoupá, zájem o ni byl tentokrát ještě vyšší než v uplynulých letech. Zástupci KMČ připravili figurínu
čarodějnice, hranici, dodali na ní dřevo a připravili pruty na opékání špekáčků. Velmi tímto děkujeme I.
Fišerové,  J. Kikalovi, J. Blahovi a J. Voráčovi. Další zástupci KMČ zajistili vystoupení country kapely.
Poděkování zasíláme E. Bulvové a V. Obšilové. Na akci opět spolupracovali TOM Tuři pod vedením S.
Rokytové, kteří měli zdařilý kulturní program. Moc jim děkujeme, stejně jako spolupracující Restauraci Na hřišti.

5.2 Info o čerpání rozpočtu
Komíse ocenila vystupující na akci čarodějnice, stejně jako dodavatele jednotlivých prvků nezbytných
uskutečnění této akce.. Vztahuje se i k akci Velikonoční dílničky. Položky z Estetizace jsou s výjimkou  dodávky
úpravy v okolí boží muky všechny objednány. V rozpočtech nákupu služeb a oprav je k dispozici cca 46 tis. Kč.

5.3 Informace z výrobního výboru cyklostezky
Komise byla prostřednictvím J. Voráče zastoupena na závěrečném projednání projektu cyklostezky do
Slavonína. Projektová dokumentace je komplexně rozpracována, podařilo se vyřešit úseky pro plnohodnotnou
cyklostezku (Slavonín až brána po bývalé úložiště v horizontu nad Nedvězím a úsek nové trasy přes pole do
Nedvězí). V úseku od brány po zadní most je schváleno souběžné využití komunikace se zemědělskou
technikou. Projekt bude finalizován do pololetí 2025, komise žádá o jeho závěrečnou prezentaci na KMČ v
Nedvězí.

5.4 Koše na psí exkrementy
Předseda komise informoval o požadavku odboru odpadového hospodářsví o potřebě zajištění úhrady pořízení
košů z prostředků komise. Komise bude v této záležotosti dále jednat, s návrhem nesouhlasí. Do doby nalezení
společného řešení bude využíván rozhlas k připomenutí vzájemných dohod. I v rámci tohoto zápisu žádáme
občany o maximálné ohleduplnost a zabránění znečišťování veřejných prostranství v Nedvězí. Je potřeba nosit
vlastní sáčky a být v této věci důslední, a to i k jiným osobám navštěvujícím katastr Nedvězí.

5.5 Dokončení trojúhelníku
Komise přijala informaci J. Kikala o dokončení výsadby na trojúhelníku. Celkové dílo považuje za velmi zdařilé,
občanům Nedvězí jím vznikla další relaxační plocha, která i urbanisticky vhodně dolaďuje vstup do Nedvězí ve
směru od Hněvotína. Do budoucna připravujeme instalaci informační tabule o jednotlivých vysazených prvcích i
možnost osazení lavičkami.

5.6 Různé
Komise projednala přípravu Nedvězských slavností dne 14.6.2025.
Komise vyjádřila souhlas s využitím dětského hřiště dne 4.6. pro tradiční akci autistických dětí, kterou pořádá J.
Nykl.
Komise projednala možnou realizaci sadu a byla informována o vzniku spolku Za zelené Nedvězí založeného
pro jeho realizaci.
Komise projednala žádost občanů ulice Peckova k potřebě vyčištění lapolů v kanálech v této ulici.

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Vyčištění lapolů v ulici Peckova

Komise žádá o vyčištění lapolů v ulici Peckova. Souběžně prosíme o kontrolu i ostatních kanálových vpustí v
Nedvězí a jejich údržbu dle potřeby.

8 Obecné informace



III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 5 / 2025

Datum schválení zápisu: 10. 05. 2025 Předseda/předsedkyně KMČ:
Ing. et Ing. Tomčan Viliam

Zapsal/a:
Ing. et Ing. Tomčan Viliam

Ověřil/a:
Ovečková Alena


